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AANWEZIG: Mw. J. Goedkoop (HBB), Mw. A.P. van der Have (HBB), Dhr. H.M. Klaasen (D66), Mw. Y.E.G.M.M. Schul (D66), Dhr. 
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Mw. M.J.C. Heeremans (burgemeester), Mw. H.M.A. Hooij (wethouder), Dhr. A.W.M. Schumacher (directeur ruimte en welzijn) en  
Dhr. R. van Schaik  (medewerker voorbereiding openbare ruimte) 
 
VOORZITTER: Dhr. S.M. Nieuwland 
COMMISSIEGRIFFIER: Mw. W.J. Vrolijk-Gevaert 

  

1 Vaststellen agenda commissie Ruimte 16 juni 2016 

De voorzitter doet de volgende ordevoorstellen: 

• In verband met de aanwezige insprekers wordt agendapunt 7 direct na agendapunt 3 
behandeld. 

• De eerste termijn van agendapunten 4 en 5 wordt tegelijk behandeld. De tweede termijn 
beide punten afzonderlijk. 

• De eerste termijn van agendapunten 8 en 9 wordt tegelijk behandeld. De tweede termijn 
beide punten afzonderlijk. 

Conclusie voorzitter: de commissie is akkoord met de voorstellen. De agenda wordt aldus 
vastgesteld. 

2 Spreekrecht burgers 

Er hebben zich 3 insprekers gemeld: 

 

1 inspreker bij agendapunt 3  “Mariënheuvel Glipper Dreef 199; seminarhotel Chateauform” 

• Dhr. Otten 

2 insprekers bij agendapunt 7  “Vervangen bomen Vrijheidsdreef-definitief ontwerp” 

• Dhr. W. Gohres namens het Groenendaalkwartier 

• Mw. J. Van Eijk 

3 Mariënheuvel Glipper Dreef 199; seminarhotel Chateauform (B-stuk) 

Dhr. Otten spreekt in. 

Conclusie voorzitter: De partijen geven het college een aantal aandachtspunten mee. 

CDA, VVD, HBB en D66 zijn akkoord met het voorstel van het college. PvdA en GroenLinks 
staan positief tegenover het initiatief, maar wensen eerst de onderzoeken van de wethouder 
af te wachten.  

Toezegging: wethouder Hooij zoekt uit of de bestemming die er nu komt voor een seminarhotel 
hetzelfde is als voor een luxe hotel (binnen horeca 1) m.a.w. welke garanties zijn er dat de 
bestemming (seminarhotel binnen horeca 1) blijft en dat het geen luxe hotel kan worden, waarbij een 
andere bezettingsgraad geldt? 

 



 

 

7 Vervangen bomen Vrijheidsdreef - definitief ontwerp (B-stuk) 

Dhr. Gohres spreekt in. Mw. Van Eijk ziet af van het spreekrecht. 

Conclusie voorzitter: D66, VVD, CDA en HBB zijn akkoord met het voorstel van het college. 
D66 geeft daarbij aan niet akkoord te zijn met het adoptievoorstel. PvdA en GL zijn niet 
akkoord met het voorgestelde ontwerp en zijn voorstander van beplanting van de 
Vrijheidsdreef met één soort bomen.  

4 Ontwerpomgevingsvergunning en verhaalsovereenkomst planschade inloopstal paarden 
Leidsevaartweg (B-stuk) 

Conclusie voorzitter: D66, VVD en CDA zijn akkoord met het voorstel. HBB, GL en PvdA zijn 
niet akkoord en wensen eerst de mening van de Provincie af te wachten en verzoeken om 
terug naar de tekentafel te gaan. 

5 Ontwerpverklaring van geen bedenkingen inloopstal paarden Leidsevaartweg ong (mw. 
Schouten Van Zadel) (A-stuk) 

Conclusie voorzitter: Bespreekpunt op verzoek van HBB, GL en PvdA voor de 
raadsvergadering van 30 juni 2016. 

6 Verkeersknelpuntenlijst langzame verkeersdeelnemers (B-stuk) 

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. De commissie neemt kennis van de lijst 
langzame verkeersdeelnemers en geeft het college aanvullingen mee. De commissie is 
akkoord met de voorgestelde prioritering. Er wordt verzocht om een periodieke (jaarlijkse) 
bespreking van de lijst. PvdA wenst een duidelijke calculatie en een bepaling van wat de 
‘luxe’ knelpunten zijn. Er is een suggestie gedaan voor een fietsknelpuntentocht voor 
raadsleden.  

8 Groenendaalse bos, ontwerp-omgevingsvergunning en verhaalsovereenkomst paardenstal 
en gebruik terrein en gebruiksovereenkomst (B-stuk) 

Conclusie voorzitter: De VVD is niet akkoord met het voorstel. D66, CDA, HBB, GL en PvdA 
zijn positief gestemd. Deze partijen geven echter aan meer informatie nodig te hebben om tot 
een besluit te kunnen komen.  

 

• Toezegging: Wethouder Hooij zegt toe de door de commissie gestelde vragen uiterlijk 24 juni 
2016 te beantwoorden.  

9 Ontwerpverklaring van geen bedenkingen gebruik grond in Groenendaalse bos ten behoeve 
van Ponytrack Heemstede (A-stuk) 

Conclusie voorzitter: Bespreekpunt voor de raadsvergadering van 30 juni 2016. De wethouder 
beantwoordt de door de commissie gestelde vragen uiterlijk 24 juni 2016.  

In de raadsvergadering van 30 juni 2016 wordt besloten of het stuk met de beantwoording van 
de wethouder op de vragen verder behandeld kan worden. 

 Schorsing 

De commissie neemt afscheid van dhr. S.M. Nieuwland als voorzitter van de commissie Ruimte. 

De vergadering wordt geschorst om 23.05 uur en hervat op maandag 20 juni a.s. om 20.30 uur, 
aansluitend aan de raadsvergadering. 

10 Verkeerssituatie Cruquiusweg ventweg en Kwakelbrug (B-stuk) 

11 Vervanging Beschoeiing Van Merlenvaart en Ringvaart (B-stuk) 



 

 

12 Versterking samenwerking Metropoolregio Amsterdam (B-stuk) 

13 Nieuwbouw polikliniek Heemstede terrein Meer en Bosch (SEIN) (C-stuk) 

14 Vorming woningmarktregio (C-stuk) 

15 Huisvesting statushouders 

16 Overzicht bouwprojecten 

17 Actiepuntenlijst 

18 Wat verder ter tafel komt 

 
 
 


